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AZ ÖNKORMÁNYZATI
VÁLASZTÁSOKHOZ

Tisztelt Szadai 
Választópolgárok!
Lezárult a 2002–2006. közötti önkormányzati ciklus.
Október 1-jén ismét a szavazóurnákhoz járulunk, hogy helyi (és
megyei) önkormányzati képviselôinket megválasszuk.
Szada Község polgármestereként az Önök bizalmából nekem ju-
tott a lehetôség négy éve, hogy megfogalmazzam az elmúlt ciklus
önkormányzati programját, amit a szintén Önök által megválasz-
tott képviselô-társaim alkotó kiegészítéseikkel el is fogadtak.
E program alapján dolgozik önkormányzatunk a küszöbön álló
választásokig.
Természetes kötelességem, hogy képviselô-testületünk nevében
beszámoljak Önöknek a program teljesülésérôl, a programhoz
mérhetô esetleges elmaradásokról vagy változásokról.
Valamint – polgármester jelöltként – arról is, hogy a 2006–2010 kö-
zötti periódusban a következô képviselô-testület tagjainak és az
Önök szadai választópolgári közösségének aktív és kritikus köz-
remûködésével és segítségével milyen terveket látok szükséges-
nek és megvalósíthatónak községünk további fejlôdése érdeké-
ben.

Kérem, hogy elôször tekintsük át nagy vonalakban az elmúlt négy
év önkormányzati szempontból legfontosabb történéseit. Ebben
nagy segítségünkre van a 2003. májusában alapított önkormány-
zati újságunk, a 2111 Szada. Ôszintén remélem, hogy havi rend-
szeres megjelenésével, színes és bôséges tartalmával, hasznos he-
lyi tudnivalók közlésével az Önök megelégedésére látta el azt a
feladatot – az Önök széleskörû tájékoztatását –, amelyre a
képviselô-testülettôl megbízást kapott.

Lapjait végigpergetve részletes községi krónikát olvashatunk kö-
zösen megélt mindennapjainkról.

VÉCSEY LÁSZLÓ
polgármester 
és polgármester-jelölt

Tisztelettel köszönöm a hozzám eljuttatott ren-
geteg ajánlószelvénybôl irántam megnyilvánuló
bizalmat.
Köszönöm Önöknek az elmúlt években a bízta-
tó szavakat, és a kritikát is, mert egyaránt jobb
és több munkára sarkalltak.
Köszönöm képviselô-társaimnak és a Hivatal
dolgozóinak a négyévi kitartó és eredményes
munkájukat.
Annak ellenére, hogy a 2006–2010. közötti ön-
kormányzati ciklusra egyetlen polgármester-je-
löltként jelentkeztem, arra kérem Önöket, hogy
szadaiakhoz illô aktivitással vegyenek részt a
választáson. Hiszen a még jobb teljesítmény re-
ményében egyedüliként is éreznem kell az
Önök támogatását, és tudjuk: nemcsak polgár-
mestert választunk, hanem képviselôket is. A jó
képviselôk, a jó összetételû képviselô-testület
pedig legalább olyan meghatározó jelentôséggel
bír helyi közügyeink alakításában, mint a pol-
gármester személye.
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2002. novembertôl
2003. áprilisig

Az új képviselô-testület és bizottságai-
nak megalakulása, a ciklusprogram és

az éves költségvetés elfogadása.

2003. május
A „Szadai Évszakok” c. oratórium

ôsbemutatója

2003. június
A „2111 Szada” címû önkormányzati

lap indulása
Ágotai Ferenc személyében új igazgató

kerül a Székely Bertalan ÁMK élére.

2003. július
Elkészül a szadai úthálózat teljes 

kataszteri felmérése

2003. augusztus
A kukás hulladékgyûjtés területének

jelentôs kiterjesztése, 2006. végére gya-
korlatilag a község egész területe.

Informatikai fejlesztés az ÁMK-ban
pályázati támogatásból

2003. szeptember
A Székely-ház fûtéskorszerûsítése, 

a SzAFT klub kialakítása a pincében

2003. október
A Margitai csatornahálózat átadása.

A Margita teljes úthálózatának csator-
názás utáni rendbetétele – zúzottkô

burkolat kialakítása

2004. április
Befejezôdött a községi közvilágítás
korszerûsítése, az Európai Uniós 

csatlakozásunk elôestéjén felragyogott
három templomunk díszvilágítása.

2004. május
Beindul a szelektív hulladékgyûjtési

program.

Megünnepeltük a Nordenia gyár
szadai fennállásának, mûködésének

10. évfordulóját.

Önkormányzati krónika 2002–2006
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2004. június
Elsô ízben választottunk képviselôket

az Európai Unió parlamentjébe.

Elkészült a Magyar Gallup Intézet 
reprezentatív felmérése a szadai 

közoktatás fejlesztési programjának
megalapozásához.

2004. október
Kiépült a szadai kábel televíziós 

hálózat

2004. november
Szada a Gödöllôi Kistérségi Fejlesztési

Tanács tagja lett

2005. február
Megkezdi mûködését a Szadai Szociá-

lis Alapszolgáltatási Központ.

Megkezdôdhet a Székely Bertalan út
rekonstrukciójának tervezése.

2005. március
Lezajlik a fogászati ellátás funkcionális

privatizációja.

2005. április
Megkezdôdik az új közkonyha és 

étterem, a Faluház elôkertjének 
valamint az óvoda bôvítésének 

tervezése

2005. május
A hagyományos Falunap-Székely 

Bertalan nap keretében köszöntöttük 
a 30 éves Szadai Népi Együttest.

2005. június
Felavattuk Kun Éva keramikus 

mûvész „Emlékezés Lángja” címû 
térplasztikáját a Faluház kertjében.

2005. július
Lakossági kérdôív kiküldésével

megkezdôdik a Településfejlesztési
Koncepció elôkészítése, ami a Telepü-
lésszerkezeti Tervünk felülvizsgálatá-

nak megalapozását szolgálja.
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Két per indul a Veresegyház és 
Környéke Beruházó Viziközmû 

Társulat és a Gesztor önkormányzat 
ellen a Társulat elszámolás nélküli
megszüntetése és a szadai hálózat 

befejezetlensége miatt.

2005. Augusztus
Út- és csapadékvíz elvezetô rendszer
építési munkák kezdôdnek (Csapás,

Kossuth, Buckai, Dózsa Gy. út 
csatlakozó utcáinak torkolata)

Valamint kezdetét veszi a köztemetô
területének bôvítése, rendezése.

Augusztus 20.: Guiness rekord kísérlet
a világ legnagyobb kenyerének 

megsütésére.

2005. Szeptember
Megkezdôdik a Polgármesteri Hivatal

mellett megvásárolt épület községi 
célokra való átalakítása.

Megkezdôdik a volt strand területének
felújítása („Közpark revitalizációja

Szadán” címû AVOP pályázati 
támogatással).

Az Önkormányzat pályázatot ír ki 
a második háziorvosi és a második

védônôi körzet ellátására.

Segélyszállítmány indul a székelyföldi
árvíz károsultjainak megsegítésére

Kecsetkisfaludra.

2005. December
Megjelenik a „Sej, Szada falu…” 

néprajzi olvasókönyvünk második, 
javított és bôvített kiadása.

Megkezdi mûködését az új községi
konyhánk.

Megkezdôdik a Székely Bertalan 
Mûvészeti Központ koncepciójának 
kidolgozása, hogy ennek keretében 
az elnyert pályázati támogatásból 

a lakóház és a mûterem átalakításának
tervezése és kivitelezése 

megindulhasson.

2006. január
Dr. Ács Tamás megkezdi a 2005. 

novemberében pályázaton elnyert 
második háziorvosi körzet 

mûködtetését.

A Szociális Alapellátási Központ 
keretében beindul az idôsek 

napközbeni klubja.

Kecset az árvíz után
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2006. Február
Községünk állandó lakosainak száma

meghaladta a négyezer fôt.

Az országgyûlési képviselô 
választáson már három szavazókörben

szavazhattunk.

2006. Április
Megkezdi mûködését Kádas Judit 

vezetésével a második védônôi körzet,
a háziorvosi körzetbontás beosztása

szerint.

2006. Május
A Székely Bertalan ÁMK iskolája 
elnyerte az „ÖKO-iskola” címet

A Falunapot már a pályázati 
támogatással megújult Székely-kertben

tarthattuk.

2006. június
A sikeresen lezárult közbeszerzési 

eljárást követôen szerzôdést kötöttünk
a nyertes Swietelsky céggel az útprog-

ramunk idén esedékes munkáinak 
elvégzésére. A munkálatok a Corvin
utca rekonstrukciójával elkezdôdtek.

A sikeresen lezárult közbeszerzési 
eljárás nyomán a nyertes pályázó 

megkezdte az óvoda bôvítési 
munkálatait.

Az önkormányzat megrendeli két régi
buszváró felújítását és két új pavilon

megépítését.

2006. július
Átadtuk a Polgármesteri Hivatal új

épületrészeit. A fôépületben a Mûszaki

Iroda és a Szada Nova Kht. irodája 
található. A szintén felújított 

melléképületben a községi irattárat 
helyeztük el.

Szada virágosítását célul kitûzve 
csatlakoztunk a Virágos Magyarország

több évre szóló programjához.

2006. szeptember
Befejezésükhöz közelednek az idei

községi építési és felújítási munkák.
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A szadai szennyvízcsatorna 
hálózat teljes kiépítése
A kényszerûségbôl megindított két
perünk eredményeképpen bô egy év
alatt megállapodás közeli helyzetbe
kerültünk a Gesztor önkormányzat-
tal. A megállapodás jelenlegi terveze-
te szerint 2007. végére elkészülnek a
Szadán elmaradt hálózati elemek,
szennyvíz csatornázottságunk teljes
körûvé válik. Ezt követôen a Szôlô-
hegy, a Bucka és az Aranyhegy térsé-
gére is ki lehet terjesztenünk az út-
programunkat.

Útprogramunkat folytatni kell
A megújuló szerkezeti tervünk az út-
hálózatunk szerkezeti hiányait feltár-
ja, a bôvítés szükséges irányait meg-

mutatja. Konkrét útfelújítási, korsze-
rûsítési terveink állnak építési enge-
dély szintig készen, illetve vannak a
tervezés fázisában. A csapadékvíz
elvezetô hálózatunk jó karba helyezé-
se illetve bôvítése folyamatban van.

Új iskola építése
Az ÁMK épületeinek bôvítésével a je-
lenlegi terület lehetôségeinek végsô
határához érkeztünk. A jelenlegi épü-
letegyüttesben a közmûvelôdési, köz-
étkeztetési feladatok meghagyása
mellett az óvodai és az alsó tagozatos
iskolai nevelés oldható meg hosszú
távon. A felsô tagozat számára új épü-
let szükséges, amelyhez – a jelenlegi
terület közvetlen közelében – a kiala-
kult elképzeléseink szerint sportcsar-

nok és tanuszoda kell épüljön. Ez irá-
nyú tárgyalások folyamatban vannak.

Önkormányzatunk 
vagyongazdálkodása
Folytatnunk kell az önkormányzat
számára az ingatlan vásárlásokat és
fejlesztéseket, hogy ezeket értékesítve
a Fejlesztési Alapunkat növelhessük.
Meg kell ôriznünk pozitív vagyon-
mérlegünket. Fejlesztéseinket úgy kell
megterveznünk és végrehajtanunk,
hogy az eddigi fejlesztési hiteleink
törlesztése és mûködésünk likviditása
ne kerüljön veszélybe.

PROGRAM AJÁNLATOM
Az elmúlt négy év eredményeinek áttekintése után engedjék meg, hogy ismer-
tessem a következô ciklusra szóló elképzeléseimet, melyek összességét az
Önökkel való mindennapi kapcsolatból leszûrhetô tanulságok alapján és 
természetesen az új képviselô-testületben megfogalmazódó véleményekbôl
igyekszünk majd a következô ciklus programjává formálni.
A 2002-ben meghirdetett polgármesteri program ajánlatomat minden pontjá-
ban érvényesnek, folytathatónak és folytatandónak tekintem. Kiegészítésekkel,
módosításokkal ezt szánom a következô négy év programjának alapjául. Ennek
folytatására, kiteljesítésére teszek ígéretet és vállalok garanciát. 
Négy éve arra kértem Önöket, hogy ne dobják ki, hanem ôrizzék meg azt 
a füzetet. Most arra kérem Önöket, hogy keressék elô és olvassák újra a „kék
fejezetét”, ami a program ajánlatot tartalmazta. Találhatók ebben olyan konk-
rét pontok, amelyek már teljesültek (közvilágítás korszerûsítés, buszmegállók,
Székely Bertalan út teljes rekonstrukciója), beindultak és a kiteljesedés folya-
matában vannak (községi útprogram, új iskola és óvoda építése, ingatlan és 
területvásárlások az önkormányzat részére, a faluközpont kialakítása), és 
olyanok (az „Egyéb fejlesztések” alfejezetben), amelyeket célként nem szeret-
nék feladni, de rajtunk kívül álló okokból lényegi elôrelépést egyelôre nem 
sikerült elérnünk (Golf terület fejlesztése, helyi takarékszövetkezet, elkerülô út,
új autóbusz járat, járda a Vasút utcán).

A FOLYAMATBAN LÉVÔKET KIEGÉSZÍTÔ
ÉS A LEHETSÉGES ÚJ PROGRAM ELEMEK
2006–2010-RE
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Települési szilárd hulladék 
ártalmatlanítási program
Csatlakoztunk az Uniós támogatással
megvalósuló szubrégiós „Zöld Híd”
programhoz, amely száztíz település
európai normák szerinti hulladékgaz-
dálkodásának lehetôségét teremti
meg. A beruházás folyamatban van,
várhatóan 2008-ra elkészül.

Településszerkezeti tervünk 
felülvizsgálata, megújítása
Községi fejlesztéseink alapdokumen-
tuma, melyet digitális alaptérkép, 
feldolgozás alatt álló naprakészre ter-
vezett digitális közmûtérkép (teljes
térinformatikai háttér), valamint 
intézményi struktúránk bôvítésének
és területfejlesztési szándékainknak
(Ipari Park, kereskedelmi-szolgáltató
területek, lakóterületek) eltérô ké-
szültségi fokozatú tervezetei alapoz-
nak meg.
Kiemelt célunk a Faluközpont sokrétû
fejlesztése mellett az is, hogy a távo-
labbi településrészekre is kiegyensú-
lyozott terítésben jussanak fejlesztési
források.

Emblematikus fejlesztési 
céljaink,
melyeket évek óta tartó tárgyalások
alapoznak meg: a Golf beruházás bein-
dításának elôsegítése és a Fenyvesliget
térségében, a Golf terület szomszédsá-
gában a szadai termálvíz program be-
indítása. Ez utóbbi keretében arra tö-

rekszünk, hogy egy termálvízre épülô
wellness központ létesüljön, az ezt ki-
szolgáló termál apartman-faluval.
Ebbe a körbe tartozik a Székely Berta-
lan Mûvészeti Központ további fej-
lesztése és az új Tájház koncepciója is.

Egyéb célok
A 2002-ben „Tervezett egyéb intézke-
dések” alcímen meghirdetett intézke-
dés csomag ma is minden elemében
aktuális, minden téren folytatni szük-
séges a megkezdett munkát.
Az ifjúságpolitika, a szociálpolitika, a
nyugdíjasok segítése, az egészségügy,
a civil szervezetek támogatása, a helyi
hitéleti közösségek támogatása, a he-
lyi közélet és társadalom szervezése,
községünk arculatépítése, a helyi
igazgatás folyamatos korszerûsítése, a
képviselô-testület munkájának még
hatékonyabbá tétele, az Unión belül
kerülve a lehetôségek kihasználásá-
nak fokozása, közösségi tereink fej-
lesztése, helyi sportéletünk emelt
szintû támogatása – csupa olyan cél,
amely az elôttünk álló évek során is
bôven ellát bennünket feladatokkal.
Szeretném, ha a következô ciklusban
sokkal többet tudnánk tenni a helyi 
ifjúságért. Szeretném, ha a katolikus
és a református templom állagromlá-
sát megállíthatnánk, de még inkább,
ha a szükséges mértékû felújításukat
közös erôfeszítéssel, pályázati és 
önkormányzati segítséggel elvégez-
hetnénk.

Szeretném, ha a temetô megvalósult
bôvítésén túlmenôen az új ravatalozó
ügyében is sikerülne elôrelépnünk.

A Gödöllô-Vác tervezett 
elkerülô út
községünket elkerülô szakaszának
(Szada-Veresegyházi szakasz) megépí-
tését alapvetô fontosságúnak tartom.
A Dózsa György út forgalmi terhelése
átlépte az elviselhetetlenség küszöbét,
életminôségünket határozottan rontja.
Ezért a továbbiakban is minden fóru-
mon, minden hatóságnál el fogunk jár-
ni az elkerülô út megépítése érdeké-
ben. Elképzelhetônek tartom, hogy
szükség esetén a civil nyomásgyakor-
lás eszközeivel is nyomatékosítanunk
kell jogos követelésünket.

Pályázatok
Európai Uniós csatlakozásunkat kö-
vetôen még inkább megnôtt a pályá-
zatok jelentôsége. A 2007–2013. közöt-
ti uniós költségvetési idôszakra há-
rom szadai nagyprojekt tervezetét
nyújtottuk be az NFT-hez. Készen ál-
lunk a konkrét kiírások megjelenését
követôen a projektek indítására.

A fent ismertetett program elemek
összességükben azt szolgálják, hogy a
Szadáról formálódó jövôképünket mi-
nél jobban megközelíthessük, s a napi
munka labirintusában ne tévesszünk
irányt.

Szadát ember léptékû és ember központú településnek szeretnénk, az agglomerá-
ciós lét elérhetô legtöbb elônyével és lehetô legkevesebb hátrányával. Hagyomá-
nyait ápoló, ugyanakkor befogadó közösségnek. Falusias szerkezetét ôrzô, de 
városias színvonalú szolgáltatásokat nyújtó, örömmel élhetô községnek.
Ehhez kérem az Önök megtisztelô támogatását.

Vécsey László
polgármester-jelölt

A FOLYTATÁSRA
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MEGHÍVÓ
Ezennel tisztelettel meghívom községünk

választópolgárait és az önkormányzati

választáson induló valamennyi 

képviselô-jelöltet

2006. szeptember 29-én, pénteken

14.30 órára a Faluházba

VÁLASZTÁSI 
KEREKASZTAL
BESZÉLGETÉSRE

melynek keretében 15 és 17 óra között 

a képviselô-jelöltek és a polgármester-jelölt

összefoglalják programjukat és válaszolnak

az Önök kérdéseire.

Megjelenésüket és érdeklôdésüket elôre is

köszönöm.
Vécsey László

polgármester-jelölt

MEGHÍVÓ
Alulírott képviselô-jelöltek tisztelettel 
meghívjuk Önöket a bemutatkozásunkkal 
egybekötött

VÁLASZTÁSI 
MULATSÁGRA
melyet 2006. szeptember 29-én, pénteken 
17.30 órától rendezünk az Önök számára a 
Corvin utcai Sportpályán felállított sátrak alatt.

A mulatság közben szeretnénk kötetlen 
formában 
bemutatkozni, s lesz még ezen felül játék,
élôzene, étel és ital.

A mulatságnak 22 órakor véget vetünk, hogy 
a szombaton kezdôdô kampánycsendet meg ne
zavarjuk.

Minden érdeklôdôt szeretettel várunk!

Bajkai Andrásné
Czapp Béla
Czibere Imre
Csapóné Oroszi Zsuzsanna
Jobbágyné dr. Berta Izabella
Oroszi Sándor Szódás
Pálmai Zoltánné
Petrák Árpád
Puskás Aranka
Sipos Bulcsu Kadosa
Szabó Györgyi
Székely Beatrix
Török László
Vrabély Balázs

képviselô-jelöltek

és Vécsey László
polgármester-jelölt

A most búcsúzó képviselô-testület
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BAJKAI ANDRÁSNÉ

Bajkai Andrásné vagyok, 1950-
ben születtem Gödöllôn, és 35
éve élek Szadán – ahová férje-
men keresztül kötôdöm. Négy
gyermekünk és két unokánk van.
Két felnôtt fiunk önálló életet él
saját családjával, másik kettô
gyermekünk, – akiket árvaként
vettünk magunkhoz 12 éve –
még tanulnak és velünk vannak.
A nagy család színes és mozgal-
mas életre ad lehetôséget., és
egyúttal betekintést enged a kis-

gyermekkortól az idôs korig felmerülô problémákba, azok
megoldási lehetôségeibe.
Üzemgazdász végzettséget szereztem a Számviteli Fôiskolán,
és pályafutásom során végig a szakmámban dolgoztam. 
7 évig egy költségvetési intézménynél belsôellenôrként, 
17 évig gazdasági igazgatóként a gödöllôi Egészségügyi 
Intézményben (Rendelôintézetben), és immár 13 éve (megala-
pításától) a Nordenia Hungary Kft-nél (ismert nevén a
Kobuschnál) munkaügyi vezetôként dolgozom.
Szada közéletében aktívan részt vettem: 12 évig képviseltem
közvetlen környezetem a község vezetésében – voltam két
ciklusban tanácstag, és a rendszerváltás utáni elsô Képviselô-
testületnek is tagja voltam. A jelenlegi munkaköröm mellett
azonban nem volt idôm komolyabb közéleti munkát vállalni,
de jövô évtôl változik a helyezetem – egy új státuszt próbálok
ki – nyugdíjas leszek. 
A legfôbb ok amiért indulok ezen a megmérettetésen, hogy a
Dózsa György úton a forgalom vészesen növekszik. Házaink
repedeznek a hatalmas teher forgalom alatt, a zaj és levegô-
szennyezés elviselhetetlen mértéket öltött.
És mit is tudnék tenni mint képviselô?
Lehetôség szerint részt szeretnék venni minden olyan 
megbeszélésen, ami ezt az utat, és az elkerülô utat érinti – és
errôl a lakosságot folyamatosan tájékoztatnám, ezzel 
reményeim szerint fel tudnánk készülni minden olyan lépés-
re, amivel megakadályozhatjuk a forgalom további növeke-
dését.
Eddigi munkaköreimbôl adódóan – a törvények, jogszabály-
ok ismerete segítene, hogy aktívan részt vegyek a falu költ-
ségvetésének tervezésében és a pénzügyi felhasználás
ellenôrzésében. 
A civil szervezetek száma növekszik Szadán is. Úgy tapaszta-
lom, hogy mindegyik fontos feladatot lát el, de a köztük való
együttmûködés, közös akarat és tett hiányzik, ezért elapró-
zódnak az erôk és pénzek – holott együttesen többet érhet-
nénk el. Egyúttal úgy érzem, hogy a korosztályom képvisele-
te – összefogása még hiányzik ezen a területen.
A fent leírtak komoly kihívások egy képviselônek, de úgy
gondolom, hogy az eddigi életem és tapasztalatom elôsegí-
theti, hogy megpróbáljam a faluközösség érdekeit képviselni
–  ehhez kérem az Önök bizalmát és szavazatát. 

CSAPÓNÉ 
OROSZI ZSUZSANNA

A nevem: Csapóné Oroszi Zsuzsa
Szülôhelyem: Szada
Elég csak ez a két adat,
Hogy szeressem szülôfalumat!
Szinte mindenki ismer, mindenkit ismerek,
S úgy érezem, velem ôszinték az emberek.
Mindenki elmeséli buját, baját,
Együtt gondolkodunk, mi lehet az orvosság?
Nehezen szántam rá magam a képviselô-jelöltségre,
De ígérem, ha megkapom a bizalmat, 
Mindent megteszek érte,
Hogy közös munkánk eredményeképpen
SZADA legyen a környék ékessége!

CZAPP BÉLA

Nevem Czapp Béla 1961-ben
születtem Budapesten. 1993-ban
kerültem Szadára és jelenleg is itt
lakom a Béke utcában. Egy biz-
tonságtechnikával foglalkozó cég
tulajdonosa vagyok. Ebben a
szakmában 1984 óta dolgozom,
ennek köszönhetôen néhány or-
szágos jelentôségû cégnél a tûz-
és vagyonvédelmi berendezések
telepítését és karbantartását vál-
lalkozásom végzi.
Életemben igen fontos szerepet

töltött és tölt be ma is a sport és a hagyományôrzés. Ezen te-
vékenységekhez nagyon jó társak lettek a lovak. Úgy gondo-
lom, hogy a mai, szinte teljesen elgépiesedett világunkban
egyre nagyobb szüksége van az embereknek a mozgásra, a
sportolásra. Továbbá, nagyon fontos lenne, hogy mindannyi-
unk gondolkodásában központi szerepet kapjon a természet
szeretete és védelme. 
Célom, hogy minél több gyerek és felnôtt megismerje és
megszeresse a lovaglás által a lakott településeken kívüli
környezetet. Ezt nem csak én gondolom így, hanem lovas ba-
rátaim is, akikkel együtt már több lovas nyíltnapot tartot-
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tunk, ahol kicsik és nagyok megtapasztalhatták, milyen cso-
dálatos érzés ezen élôlények emberszeretete. Hiszem, hogy a
mai ifjúságnak nagyon nagy szüksége lenne olyan életre,
amelyben nap mint nap adhatna és kaphatna szeretet. Ehhez
kitûnô társ egy ló. 
A lovaglás és a hagyományôrzés egymást szorosan kiegészítô
tevékenység. Kitûnô példa a Szadán idén elôször megrende-
zett Puszták Népe Lovasviadal, amelyet a Szada S.E.
Lovasszakosztálya szervezett. 
Nagyon fontosnak tartom, hogy az önkormányzatban a sport,
a természet védelme és a hagyományôrzés hangsúlyos szere-
pet kapjon. Ehhez kérem Szada lakosságának támogatását.

CZIBERE IMRE

A Szatmár megyei Porcsalma
községben születtem, hatvanhét
éves vagyok. 2000-ben lettem
szadai lakos, az ezt megelôzô 20
évben – feleségem révén – vet-
tem részt a falu közéletében,
fôleg a hagyományôrzô munká-
ban.
Elôzô lakóhelyemen, Erdôkerte-
sen az Alagi Állami Tangazdaság
Gyümölcsösének ágazatvezetôje,
majd a gazdaság megszûnése
után falugazdász voltam. 
Munkám mellett tanácstagi, kép-

viselôi és a sportkörben elnöki teendôket vállaltam. 
Gyümölcs- és szôlôtermesztô szakemberként szívesen segí-
tettem azoknak, akik kérésükkel megkerestek.
Négy éve, helyi képviselôként igyekeztem a falu érdekeit
szolgáló döntések mellé állva segíteni az Önkormányzat
munkáját. Ezévben az Önkormányzat megbízásából a Gaz-
dálkodási Bizottság benevezett a Virágos Magyarországért
pályázatra. A legszebben virágosított falu címet és a vele járó
támogatást az a település nyerheti el, ahol a lakók apraja-
nagyja aktívan részt vesz a szépítô munkában. Szeretnénk, ha
ez nekünk is sikerülne! A részleteket a 2111 Szada újságban
közölni fogjuk.
Ugyanitt olvashatják a kertészeti és növényvédelmi szaktaná-
csaimat, melyekkel továbbra is segíteni kívánom a falu lakóit,
valamint, kérésükre kertjeikbe is ellátogatok.
A kopogtató, ajánlócédulákat köszönöm.
Ha szavazataikkal ismét bejuttatnak a döntést-hozó testület-
be, aktív részvétellel ezután is képviselni szeretném a falu
fejlôdését szolgáló véleményeket.

CZOBORNÉ RUZSA MÁRIA

Czoborné Ruzsa Mária vagyok.
Iskolai végzettségem: kereske-
delmi szakközépiskola, gimná-
zium.
Férjemmel és három gyerme-
kemmel 2000 nyarán költöztünk
a Szôlôhegyre.
Az elmúlt idôszakban a környe-
zetünkben elég sok gondot és
problémát láttam, amelyre az
ezen a területen élô lakótársak is
felhívták a figyelmemet. 
Úgy gondolom, a közéletben va-

ló tevékeny részvételemmel megfelelô képpen tudom majd
képviselni mindazon szadai polgárok érdekeit, akik bizalmat
szavaznak nekem, ill. problémáikkal felkeresnek engem.
Külön kiemelt figyelmet szeretnék fordítani a betelepülôk és
a tôsgyökeres lakosság együttmunkálkodásának fejlesztésé-
ben.
Elôre is köszönöm a bizalmat.

HOMONNAI TIBOR 

Elôször szeretném megköszönni
az ajánlószelvényeket, amelye-
ket nekem gyûjtöttek, adtak.
Számomra, a választások ered-
ményétôl függetlenül megtisz-
telô, az engem támogatók bizal-
ma.
Néhány szó magamról:
Homonnai Tibor vagyok. 1959-
ben születtem, Szadán lakom. 
A Nordenia Hungary Kft-nél, itt
Szadán dolgozom, mint folya-
matfejlesztési koordinátor.

Nôs vagyok, feleségem pedagógus. Egy lány gyermekünk van.
1990 óta egy önkormányzati ciklust kivéve, mint Önkor-
mányzati Képviselô vettem részt a település közéletében. Szá-
momra az önkormányzati képviselôi tevékenység soha nem
„küldetés”-volt, hanem feladat, munka. Feladat, amit meg
kell oldani, munka, amit a lehetô legjobban el kell végezni.
Ezért, minden esetbe próbáltam szakmai véleményt alkotni
az önkormányzati kérdésekben, még akkor is, ha ez kényel-
metlen, vagy másoknak nem tetszô volt.
Az Önkormányzati Választások alkalmával a választók, mi
együtt, minden alkalommal, fontos döntéseket hozunk. 
Kérdés, hogy a választott képviselôink elvi, stratégiai dönté-
seikkel képesek lesznek-e a Szada fejlôdését segíteni?
Szada község fejlôdésre képes, jó adottságokkal rendelkezô
európai település, de a fejlôdése nem következik be automa-
tikusan. A központi régióban, ahol Szada is elhelyezkedik,
vannak, és egyre inkább lesznek trendek, tendenciák a
fejlôdéssel, fejlesztésekkel kapcsolatban. Ezeket a trendeket a
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lakosság, mint elvárásokat folyamatosan és egyre intenzíveb-
ben közvetíti a település vezetôi felé.
A nagy kérdés az, hogy az önkormányzati választásokat köve-
tôen felálló testület képes lesz-e, az infrastrukturális és egyéb a
szolgáltatások területén jelentkezô igényeket követni?
A meglévô hitelek törlesztése mellett, képes lesz-e a szüksé-
ges és elengedhetetlen fejlesztéseket végrehajtani? (további
útépítések, intézmények fejlesztése, stb.) 
A gazdasági, gazdálkodási tevékenységek, folyamatok hatá-
rozzák meg az önkormányzat mozgásterét. 
Kívánom Önöknek, magunknak, hogy olyan képviselôket
válasszunk, akik képesek teljesíteni elvárásainkat!

JOBBÁGYNÉ 
dr. BERTA IZABELLA

50 éves, orvos végzettségû délvi-
déki magyar vagyok, 22 éve élek
Magyarországon és 10 éve
Szadán. Három nagy fiammal és
gépészmérnök férjemmel talál-
tunk itt otthonra.
Megszerettem Szadát, s a maga-
ménak érzem. 
Gyermekkoromban is olyan kör-
nyezetben éltem, ahol nagy volt
az összetartás, az összetartozás, 
s szerencsére Szadán is ugyaner-
re az összetartó emberi közösség-

re találtam. Tíz év…. Elegendô volt ahhoz, hogy ne csupán 
beilleszkedjek a település mindennapjaiba, hanem tevôlege-
sen is részt vegyek a falu életében, vérkeringésében. Elôször
barátokra leltem az utcánkban, közösségre a Házi Barack 
Galérián keresztül, majd nagyobb közösségre a katolikus
gyülekezet által, olyannyira, hogy az ô biztatásukra indulok
ezen a választáson. 

A kezdetektôl kíváncsi voltam Szada kulturális életére, 
a helyi hagyományokra, mindarra, amit ez a fejlôdô település
fontosnak ítél. Fontos nekem is, a „Gyümölcstermô Szent
Szada”, fontos a Székely – kultusz életben és ébren tartása,
fontos a különbözô generációkkal való törôdés. 
Fontos számomra az is, hogy miközben Szada lakosságszá-
ma, belterülete nô, meg tudja ôrizni ezt a mostani ben-
sôségességét, kisfalu jellegét, szépségét.  
2002-tôl kültagja vagyok az Önkormányzat Pénzügyi Bizott-
ságának, és egyben 2003-tól elnöke a Szada Nova Kht. felü-
gyelô bizottságának. 
Ezekben a tisztségekben alkalmam volt megismerni azokat a
terveket, amelyek a falu fejlôdését szolgálják, s egyben a ne-
hézségeket is, amelyeket meg kell oldani ahhoz, hogy Szada
továbbra is virágzó település maradjon. 
2006-tól egy másféle minôségben is megismertem az itt
élôket. 
Háziorvosi szakorvosi gyakorlatot szerencsére Szadán végez-
hetem dr. Szemerédy István mellett. 
Jó érzés embereken segíteni orvosként is, jó érzés lehet egy
közösséget szolgálni másként, képviselôként is. 

OROSZI SÁNDOR SÜNI

Oroszi Sándor vagyok, becene-
vem: „Süni”. 
Szadán születtem, itt élek csalá-
dom körében. Az elmúlt 16 év-
ben aktív részese voltam Szada
közéletének. Továbbra is tevéke-
nyen szeretném szolgálni telepü-
lésünket. 
Ezúton mondok köszönetet azon
polgártársaimnak, akik továbbra
is megtiszteltek polgármesteri
kopogtató cédulával, de úgy ér-
zem, a falu többségének akaratát

nekem is el kell fogadni, ezért csupán képviselôként indulok.
Nem egymás ellen kívánok harcolni, hanem Önökért, mind-
annyiukért tenni.
Kérem a település régi és új polgárait, adjanak bizalmat sza-
vazataikkal, és hozzanak létre egy aktív, szakértôi képviselô
testületet. 
Ha Önöknek ez sikerül, akkor kis falunk fejlôdése elôremu-
tató és töretlen lesz.
Bízom Önökben – bízzanak bennem.

OROSZI SÁNDOR SZÓDÁS

1960-ban Budapesten születtem.
Felségemmel egy fôiskolás és
egy középiskolás gyermeket ne-
velünk. Gödöllôn érettségiztem.
Eredeti szakmámban autósz-
erelôként hét éven át dolgoztam
az Agrártudományi Egyetemen.
Ezt követôen éjszakánként a
Kistarcsai Orvosi Ügyelet gép-
kocsivezetôje voltam. Majd vál-
lalkozó. 
Feleségem szikvízkészítéssel,
forgalmazással foglalkozik, in-

nen a szódás jelzô. Vállalkozásom is Szadához kötött, sok
szadai emberrel kerültem kapcsolatba, megismertem igénye-
iket, problémáikat, segítôkészségüket. 
1994-tôl települési képviselô vagyok. Fôleg a községgazdál-
kodás terén dolgoztam. Ez a munkanapjaim részévé vált.
Pártnak tagja soha nem voltam, és igyekeztem képviselôi
munkámban, döntéseimben pártpolitika-mentesen dolgozni.
Arra törekedtem, hogy közösségi feladataimat lelkiismerete-
sen ellássam, mind képviselôként, mind a református gyüle-
kezet presbitereként. Mindig a község polgárainak javát tar-
tottam szem elôtt. 
Kérem, tiszteljenek meg bizalmukkal, hogy a következô négy
évben még többet tehessek községünkért, Önökért.



PÁLMAI ZOLTÁNNÉ

Pálmai Zoltánné vagyok. Férjem-
mel 31 éve vagyunk boldog há-
zasok. Harmadik, egyetemista
gyermekünk él velünk. Mind-
nyájunk számára fontos a keresz-
tyén értékrend, aktív tagjai va-
gyunk a helyi baptista gyüleke-
zetnek. Több mint húsz éve – a
település védônôjeként-„belül-
rôl” is érzékelem az itt élôk örö-
mét, gondját – baját. 
Az elôzô ciklusban megismertem
a képviselôi munkát. Több bi-

zottság munkájában vettem részt. Tudásommal, tapasztala-
tommal, a szülôfalum iránti szeretettel leginkább a Szociális-
és Egészségügyi Bizottság, valamint a Kulturális Bizottság
munkáját segítettem. Részt vettem a második orvosi és
védônôi körzetek kialakításában, mert fontosnak tartom a la-
kosság egészségi állapotának javítását, és az ebben tevé-
kenykedôk jó közérzetének munkálását. 
Szeretném elérni, hogy a falu közösségei egyre jobban mû-
ködjenek, hogy minden itt élô megtalálja az ô igényeinek
megfelelô csoportot, hogy megértô barátokra találhasson –
egyházak, civil szervezetek munkájának támogatása. 
Szívügyem, a község ünnepeinek egyre szélesebb körben 
való népszerûsítése, a Szadáért Díj elismertségének növelése. 
Ha megválasztanak, továbbra is segíteni szeretném , hogy a
település gyermekintézményei – óvoda, iskola – egyre inkább
kielégítsék az itt élôk igényeit, és hogy az itt dolgozók érezzék
településünk megbecsülését. Mindent megteszek azért, hogy
a csendes, kedves falusias életforma megôrzôdjön, de infrast-
ruktúrájában, igényességében egyre inkább egy európai kis-
város jöjjön itt létre!

PETRÁK ÁRPÁD ANDRÁS

1960. 12. 20-án születtem. Szadán
jártam általános iskolába. Tanul-
mányaimat Fóton folytattam,
ahol gépjármûtechnikai végzett-
séget szereztem, érettségivel. Az
iskola elvégzése után Vácon és
Gödöllôn dogoztam autószerelô-
ként. 1981-ben megnôsültem. Két
gyermekünk született. 
1984-tôl feleségemmel közösen
vállalkozásba kezdtünk. Szadán
nyitottunk egy gazdaboltot. A
mai napig ebben a vállalkozás-
ban dogozunk.

Az önkormányzati munkákba 8 évvel ezelôtt kapcsolódtam
be. 6 évig a Pénzügyi és Gazdálkodási Bizottságban dolgoz-
tam. Az utolsó két évben pedig alpolgármesterként segítem
az önkormányzat munkáját.  

PUSKÁS ARANKA

1977. június 18-án, Gödöllôn szü-
lettem. A szadai általános iskola
elvégzése után Vácott az I. Géza
Király Szakközépiskolában érett-
ségiztem, majd mérlegképes
könyvelôi képesítést szereztem.
Jelenleg is a szakmámban dolgo-
zom. 2003-ban lettem a kép-
viselô-testület tagja, majd rövi-
desen a Fejlesztési Bizottság irá-
nyítását bízták rám.
Az elmúlt évek képviselôi mun-
kája során mindvégig arra töre-

kedtem, hogy mind a bizottság mind a testület elé került
ügyekben a lehetô legjobb döntéseket hozzam.
A következô ciklusban szeretném tovább folytatni a bizottsá-
gi munka keretében kidolgozott útprogram megvalósítását,
tekintettel arra, hogy minden településrészt érintse az útháló-
zat minôségének a javulása.
Feladatomnak tekintem a jövôben rendelkezésre álló források
állami és Európai Uniós pályázatok, támogatások felkutatását,
azok maximális kihasználásának feltételeinek megteremtését.
Továbbra is támogatom azt a gazdálkodási rendszert, ami
lehetôvé teszi, hogy az önkormányzat kiegyensúlyozott mû-
ködése mellett különbözô fejlesztéseket is véghez tudjunk
vinni, és Szada a jövôben is egy dinamikusan fejlôdô község
maradjon.

PUSKÁS ISTVÁN

Puskás Isvánnak hívnak, a Civil
Voks Egyesület helyi elnöke. 52
éves vagyok, Dunakeszin szület-
tem, 4 éve költöztem el onnan
Szadára, mert túl pergôs lett a
város. Kisiskolás koromtól fut-
ballozom, jelenleg a szadai öreg-
fiúk csapatában. 
Egy Kft ügyvezetôje vagyok,
mely zöldséget, élelmiszert szál-
lít konyháknak. A Szarvasi
Mezôgazdasági Fôiskolára járok,
környezetgazdálkodási szakra.

Célom azon szadaiak képviselete is az önkormányzatnál akik
nem a faluközpontban laknak, mivel ezen problémákkal én is
szembesülök, képviselni olyan szadaikat akik jelenleg csak
laknak Szadán de nem élnek .Szeretném Ôket is belevonni a
falu életébe, érezzék Ôk is, ide tartoznak. Nekik is legyen öt-
letük, hogyan fejlôdjön tovább Szada.
Nagy problémának látom, nem fogunk össze az egy kistér-
ségben levô településekkel, pedig az UNIO-s pályázatokra
összefogással nagyobb esélyünk lenne. 
Nem kívánom felsorolni a problémákat, hiszen mindenki 
ismeri azokat. Elôre is köszönöm a bizalmat!
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SÁNDOR GÁBOR

Személyi adataim: 43 éves, nôs,
két gyermek édesapja vagyok.
Feleségem Sándorné Galambos
Ilona, akivel házasságkötésünk
óta Szadán lakom. Gyermekeink:
Krisztina 17 éves, Gödöllôn a
TIG Gimnázium, Attila 11 éves a
szadai iskola tanulója.
Iskoláimat Veresegyházon, majd
Budapesten végeztem, képzett-
ségem villamosmérnök. Szak-
mámban, mint villamosmérnök,
majd mint marketing menedzser

tíz évig dolgoztam. 1994-ben saját céget alapítottam. Jelenleg
is Szadán, cégemben újságszerkesztéssel-kiadással és gyü-
mölcstermesztéssel foglalkozom.
Immár 21 éve költöztem Szadára Veresegyházról, szülôhe-
lyemrôl.
A „régi” Szadai Szó újságot az 1994-es alapítástól tíz évig
szerkesztettem, majd a 2002-es választásokat követôen külön-
bözô okok miatt megszüntettem. Azóta csak kívülrôl figye-
lem a szadai közélet szereplôit, vezetôit.
Remélem ez a választás hoz valami újat községünk életébe.
Kérem, döntsenek bölcsen, csoportoktól, pártoktól, felekeze-
tektôl függetlenül. Válasszák azokat a jelölteket, akiknek füg-
getlen döntéseikben megbíznak.

SÉLLEI ZSUZSANNA EMILIA

Elôzetesen szeretném megkö-
szönni mindazok támogató és
buzdító szavait, akik lehetôvé
tették a jelöltségemet, és megtisz-
teltek a jelöltállító cédulájuk át-
adásával.
Férjemmel 1989 óta ismerjük a te-
lepülést és tevékenyen részt ve-
szünk életében. 1993-ban vásá-
roltunk egy házat és 1994 óta a
falu lakosai vagyunk. A két lá-
nyunk megszületése után a na-
gyobb értelembe vett családunk

is a faluba költözött, és állhatatos munkával a közösséget
erôsíti.
Én az idén töltöttem be 44. évemet, most érzem, hogy elég fel-
készült és tapasztalt vagyok a képviselôi feladatok ellátásra.
A település fejlôdése megítélésem szerint, ha jól sáfárkodunk
a még meglévô lehetôségekkel és megtaláljuk a számunkra
megfelelô és kínálkozó ajánlatokat, további nagyívû fejlôdés
elé néz. A választott testület munkáját egy szakértô társaság-
nak kell támogatnia, ami nem jelenti feltétlenül, hogy a testü-
letnek nem kéne szakértônek lennie. 
Eddigi tapasztalataim és munkásságom feljogosít arra, hogy
megengedjem feltételezni, a tapasztalatok széles skálája a tar-

solyomban van. Volt alkalmam városi testület munkáját tá-
mogatni szakértôként, tapasztalatot szerezni a közigazgatás
rejtelmeiben, nagy méretû beruházások vezetôjeként a gazda-
sági élet buktatóit megismerni, magánemberként pedig ön-
zetlenül segíteni a hozzám fordulókat. 
Még egyszer szeretném megköszönni támogatásukat a jelölt-
állítás során és kérem támogatásukat a képviselôválasztás al-
kalmával.

SIPOS BULCSÚ KADOSA

Szolgálni éltetô hittel és derûs
szeretettel!

Kedves Szadaiak! 
Tisztelt Választópolgárok! 
Kérem, a fenti gondolat fényében
fogadják szeretettel bemutatko-
zásomat. Sipos Bulcsu Kadosa
vagyok, a Szadai Református
Egyházközség lelkipásztora. Az
októberben esedékes önkor-
mányzati képviselô választáson
ismét független jelöltként indu-

lok, hogy a részt vegyek a faluközösség életében, úgy aho-
gyan eddig is tettem a Kulturális Bizottság elnökeként, és lel-
készi szolgálataimmal, közügyeket szolgáló szervezô-
munkámmal, ünnepi beszédeimmel. 
Baranya-megyében, Szigetváron születtem 1970-ben, hét
gyermekes lelkészcsalád negyedik gyermekeként. Teológiai
tanulmányaimat a Debreceni Református Hittudományi
Egyetemen végeztem. Feleségem Katalin, ének-zene-karve-
zetés szakos tanár. Öt gyermekünkkel 2000 nyarán költöz-
tünk Szadára, hogy a gyülekezetet, mint a szadai reformátu-
sok, és a szadán élô emberek lelki otthonát tovább építhessük.
Hiszem, hogy lelkipásztorként szolgálni, s egyben közéleti
szerepet vállalni csak lelkiismeretesen, hittel és tisztességgel
lehet. 
Most a választások elôtt, mint lelkipásztor, és mint hat gyer-
meke édesapja, szeretném Önnek és Családjának felajánlani
segítségemet. Kész vagyok arra, hogy az új testületben is tu-
dásommal, nyolc éves képviselôi tapasztalatommal képvisel-
jem Önt és szeretteit, segítve a település jólétét, fejlôdését, de
mégis ôrködve maradandó értékei fölött. Szada jövôjét tekint-
ve kiemelten fontosnak tartom a település, azon belül is intéz-
ményeink önállóságának megôrzését, olyan gazdálkodás
mellett, amely lehetôleg nem kényszeríti újabb hitelek felvé-
telére az Önkormányzatot. Szívügyem az óvodai neveléstôl
kezdve a magas színvonalú, tovább tanulásra valósággal
felkészítô oktatás, amely érzékeny a helyi igényekre, és nap-
rakész a környék iskoláztatási lehetôségeit tekintve. A telepü-
lés jövôjének szempontjából döntô fontosságú a jó iskola, a
szervezett, elôre tekintô ifjúságvédelem. 
Hivatásomból fakadóan a szadaiak „között” élek, hetente
százakkal találkozom. Hallom örömüket, bánatukat, ismerem
igényeiket, szükségeiket. Felelôsséggel vállalom, hogy meg-
választásommal az itt élôk problémáit felvállalom, és az Ön-
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kormányzatban is képviselem. Ehhez a munkához szeretném
felajánlani a tudásomat, Isten- és emberszeretetemet, a hite-
lességemet, a becsületemet. Tudva, hogy ez a hiteles és ered-
ményes közélethez elegendô, kérem az Ön, és szerettei ôsz-
inte bizalmát és támogatását, hogy továbbra is szolgálhassam
Önöket éltetô hittel és derûs szeretettel! 

SZABÓ GYÖRGYI

Szabó Györgyi vagyok, 26 éves,
egyedül álló, szüleimmel élek.
Édesanyám révén törzsgyökeres
szadainak számítok, és fontos is
számomra a falu és közössége.
Szadán jártam óvodába, iskolá-
ba, templomba, így önkéntelenül
szívtam magamba a lokálpatrio-
tizmust. Gyermekkoromtól
kezdve aktívan részt vettem 
közösségi eseményekben, melyre
fôleg a néptánc, népdalkör adott
jó terepet számomra. Középisko-

lai éveimet a váci Egészségügyi Szakközépiskolában töltöt-
tem. Az ápolással, testi ellátással való ismerkedés rádöbben-
tett, hogy az emberi problémák sokkal összetettebbek, mint a
fizikai szenvedés, így olyan hivatás felé kezdtem orientálód-
ni, amely komplexebb szemléletû a segítségnyújtás terén. A
Pécsi Tudományegyetem Egészségügyi Fôiskolai Karán vé-
geztem szociális munkás szakon, majd családgondozóként
helyezkedtem el.
2002 ôszétôl a képviselô testület szociális bizottságának kül-
sôs tagja vagyok. 2005 február elsejétôl a szadai Szociális
Alapszolgáltatási Központot vezetem, ahol a vezetôi teendôk
mellett, családgondozást és közösségszervezést látok el. Dön-
téseimben, életszemléletemben igyekszem támaszkodni az Is-
ten-kapcsolatra, és a keresztény értékekre. Komoly támogató
erô számomra családom és a templomi közösség.
Amennyiben képviselôvé választanak, úgy a szadai lakosok
szociális szempontokból érintett részét szeretném megfelelô
módon képviselni, érdekeiknek, szükségleteiknek a döntés-
hozó testületben nagyobb hangot adni. Szociális bizottsági
tagként is, és munkám során gyakran találkozom azzal a
problémával, hogy a képviselô testület a legnagyobb
jószándéka mellett is figyelmen kívül hagy, vagy nem
megfelelôen kezel olyan problémákat, amelyek a lakosság
nagy részét hátrányosan érintik. Amennyiben esélyt kapok a
képviselôségre, úgy az idôs korú lakosságot, a családokat,
munkanélküli felnôtteket, kamaszokat és gyermekeket érintô
problémákra igyekszem majd konstruktív megoldásokat ta-
lálni és azt a döntéshozó testületben képviselni. Ehhez kérem
a lakosság bizalmát és támogatását.

SZÉKELY BEATRIX

Székely Beatrix-nak hívnak, négy
gyermek büszke édesanyja va-
gyok. Mariann lányom 13 évesen
a Patrona Hungariae gimnázi-
um, 11 éves Balázs fiam a helyi
Székely Bertalan Általános Iskola
tanulója. Bori lányom másfél-
éves, Benedek fiam féléves. 
Egyetemi tanulmányaimat meg-
elôzô éveimet a szomszédos Ve-
resegyházon és Csomádon töltöt-
tem, ahonnan lóháton bejártam
és megismertem a környezô tele-

püléseket, életre szóló barátságokra tettem szert. Innen veze-
tett utam a Gödöllôi Agrár Tudományi Egyetem Gépészmér-
nöki, majd Közgazdaságtudományi Karára. Az egyetemi 
tanulmányaim befejeztével a gödöllôi Lear Corporation-nél
helyezkedtem el. 
Gyermekeim születése után édesanyám budapesti lakásába
költöztem, ahol belekóstoltam a budapesti élet árnyas és 
napos oldalába egyaránt. A gyermekek nevelése közben elvé-
geztem az Államigazgatási Fôiskolát. 2006 márciusában, élve
a lehetôséggel, visszaköltöztem ifjúságom színterére, csalá-
dommal Szadán telepedtünk le, mely település és környéké-
nek szépsége mindig magával ragad.
Látva a térségben és szûkebb értelemben a faluban rejlô lehe-
tôségeket, illetve a helyi baráti társaság kívánságának eleget
téve önkormányzati képviselônek jelentkeztem, mely tisztet
az Önök szavazatainak megfelelve, a következô program tel-
jesítésével kívánom a belém vetett bizalmat megszolgálni:
Szeretném, ha az elkövetkezô idôszakban jelentôs javulást 
érhetnénk el a helyi közbiztonság tekintetében, ezzel is von-
zóvá téve mindenki elôtt falunkat.
Támogatni kívánom a gyermekek hasznos idôtöltését elôse-
gítô kezdeményezéseket, úgymint modern játszóterek telepí-
tését a faluba, játszóház beindítását, stb.
Szeretném elérni, hogy az itt élô gyermekek megfelelô színvo-
nal mellett itt helyben végezhessék általános iskolai tanulmá-
nyaikat.
Támogatni kívánom azon kezdeményezés megvalósítását,
hogy megfelelô buszjáratok beindításával a tömegközlekedés
megoldódjon Budapest és Szada között, elôsegítve ezzel
mind a diákok budapesti ingázását, mind az idôsebb korosz-
tályok közlekedését 
Kérem, amennyiben felkeltettem érdeklôdését, netalán kérdé-
se merülne fel, a lempel@freemail.hu címen állok rendelkezé-
sükre.
Kérem, hogy szavazatukkal támogassák a fentebb ismertetett
programom megvalósulását.
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TÖRÖK LÁSZLÓ

Születésemtôl – 49 éve –, szadai
lakos vagyok. Két fiam és egy fel-
nôtt lányom van. Lányom épí-
tésznek tanul, a nagyobbik fiam
középiskolába, a kisebbik általá-
nos iskolába jár.
1991 óta magáncégnél dolgozom,
14 éve, mint ügyvezetô. 
Az önkormányzati testületben 
12 éve a Pénzügyi Bizottság elnö-
keként tevékenykedem.
Képviselôként mindig a lakóhe-
lyünk jobbításán fáradozom, és 
a jövôben is e cél vezet.

VERÉBNÉ KOVÁCS ROZÁLIA

Ha valaki kíváncsi az életkorom-
ra, akkor annyit elárulok, szep-
tember 2-án annyi éves voltam,
mint ahány évvel születtem 1900
után. 
Az idén 30 éve annak, hogy
Szadán dolgozom az általános is-
kolában. Matematikát, fizikát és
kémiát tanítok. Jó néhány osztály
ballagott már el, akiknek én vol-
tam az osztályfônöke. Bízom
benne, hogy szaktárgyaimon kí-
vül mást is tanultak tôlem tanít-

ványaim: emberséget, nyitottságot, kitartást, sokirányú
érdeklôdést. 
Mi a legfontosabb a számomra az életben? Erre a kérdésre ma
már gondolkodás nélkül válaszolom, hogy a munkám és a
családom. Szûk családom 3 fôvel bôvült. Két felnôtt gyerme-
kem egy-egy remek párt választott magának, és tavaly szüle-
tett egy gyönyörû unokám. 
A munkám már hosszú ideje nemcsak az iskolához köt, ha-
nem a faluhoz is. Tudásommal, tapasztalataimmal 16 éve pró-
bálom segíteni a képviselô-testület munkáját. Voltam az Okta-
tási Bizottság tagja, az utóbbi két ciklusban, pedig a Szociális
Bizottság elnökeként dolgoztam. 
Nagyon sok minden változott a faluban az elmúlt 16 évben,
az olyan régi dolgok, mint a Sport Egyesület megalakulása, a
gáz bevezetése, az iskola tetôterének beépítése, a Nordénia
idetelepülése, stb. már történelem. A Waldorf Óvoda mûkö-
dése a Székely kertben ma már természetes, ki emlékszik 
a kezdetekre? 
Higgyék el, nagyon hosszan lehetne folytatni a sort, de most
2006 szeptemberében az foglalkoztatja Önöket: mikor lesz
kész az utcákon a járda, a kapubejáró, mikor lesz 100%-osan
használható az óvoda? Van, aki azt szeretné tudni lesz-e új 
iskola, lesz-e uszodánk, mikor lesz valamennyi utca aszfaltos,
lesz-e a falut elkerülô út, és kerékpárút? És mi van a csatorná-

val? Valamennyien tudnánk még folytatni ezt a sort is. Az 
összes kérdés jogos. Minden, a közérzetünket, életkörülmé-
nyeinket javító problémát meg kell oldania az önkormányzat-
nak, de azt gondolom senki nem vonja kétségbe, hogy min-
dent nem lehet egyszerre. Ahhoz szeretnék hozzájárulni
képviselôi munkámmal, hogy minél több felmerülô kérdés
megoldódjon, s négy év elteltével újabb kérdéseket lehessen
feltenni. 
Jó lenne, ha a falu eddigi bölcsességét megtartva olyan
képviselôket választana, akik a közösség javára, épülésére
végzik munkájukat. 
Befejezésül, lehet, szokatlan módon: nagy szeretettel ajánlok
figyelmükbe két frissen induló képviselôjelöltet, volt tanítvá-
nyaimat: Szabó Györgyit és Vrabély Balázst. Mindkettôjükkel
jól járnánk valamennyien. 
Bízom benne, hogy minél többen ott leszünk a szavazófülkék-
ben október 1-jén, és részt veszünk a döntésben. Köszönöm 
figyelmüket, felelôsségteljes voksolást kívánok mindannyi-
unknak. 

VRABÉLY BALÁZS

Aki még nem ismer, annak be-
mutatkozom, Vrabély Balázs 
vagyok és Szadán a Tavasz u. 3.
szám alatt lakom. Mind óvodá-
ba, mind általános iskolába ide,
Szadára jártam. Majd 2001-ben
felvettek Vácra a Boronkay
György Mûszaki Középiskolába,
ahol 2005-ben sikeres érettségi
vizsgát tettem. Az érettségit 
követô évben elvégeztem közép-
iskolám technikusiját, rendszer-
informatika szakon. Jelenleg a

gödöllôi Szent István Egyetem hallgatója vagyok, ahol a 
választott szak az Informatikus és Szakigazgatási Agrármér-
nök. A rövid önéletrajz után el szeretném mondani, hogy
nagy öröm és megtiszteltetés nekem a képviselô jelöltek 
között lennem.
Régebben egy-egy szadai séta közben szétnézve eszembe 
jutott, hogy minden egyes tér, park, járda és minden, ami 
díszíti, szebbé teszi Szadát, valaki, valakik ötlete és döntések
következménye és akkor játszottam el elôször a gondolattal:
„milyen jó lenne, ha az én ötleteim, terveim Szada elôrébb 
jutását segítenék”.
Nagyon szeretném, ha Szadán a parkok állandóan szépek és
rendezettek lennének, ha minden egyes szadai ház elôtt egy
szép kiskert állna tele színes virágokkal. Hogyha Szadán min-
denhova kiterjedne a csatornahálózat és megfelelô minôségû
utak borítanák azokat. Továbbá szeretném, ha az emberek elé-
gedettek lennének, ezért mindent megtennék annak érdeké-
ben, hogy az útközben kialakuló problémákat orvosoljam.
Szerintem ezt a többi képviselô jelölt társam is így gondolja.
Mindezek mellett nagy hangsúlyt fektetnék a fiatalokkal kap-
csolatos problémákra. Meg kell velük ismertetnünk, hogy mi-
ért élték le itt Szadán az életüket ôseink, és miért szeretik még



XVI 2111 SZADA ÖNKORMÁNYZATI  VÁLASZTÁSOK

2 0 0 6 .  S Z E P T E M B E R

most is annyira. Ahogyan nagy-
papám (Miháli Bertalan) monda-
ni szokta „csak ott lehet igazán
boldogan élni, ahol a szívünk ott-
hon van”. Ennek a mondásnak
több értelme is lehet, de szerin-
tem sikerült megértenem, hogy a
papám felfogásában mit is jelent:
Építhetjük, szépíthetjük Szadát,
amitôl szép lesz és halad is elôre,
viszont igazán szép csak akkor
lehet, ha szívvel gondolunk rá,
mert az emberek lelkében kell,
hogy éljen Szada. Hogy, mikor
kis falunk története után érdek-
lôdöm, mindenki szeme úgy csil-
logjon mesélés közben, mint egy
idôsebb emberé. Ezt a tûzet én ki-
halni látom a fiatalok szemébôl,
ezért szeretném feléleszteni.
Az osztálytársaim és én részesülhettünk SZADÁBÓL, amikor
a Betlehemes játékunkkal egészen az Országházig jutottunk
és ez meghatározó élmény volt mindannyiunk számára.
Szeretném, ha másoknak, mostani általános iskolásoknak is
részük lehetne hasonló örömökben, élményekben. Mert, ha
megvan a fiatalokban ez a közös „alap”, lehet tovább építeni
ôket, és egy jó és nagy közösség lesz belôlük-belôlünk. Akik,
talán nem fognak törni-zúzni a Kiserdôben és nem bántják 
a buszmegállókat sem. Akik érezni fogják, hogy Szada 
a MIÉNK!
Köszönöm megtisztelô figyelmüket!

ZSOLNAI PÉTER

Zsolnai Péter vagyok egy Szada
méretû településrôl – Jászjákó-
halmáról – néhány kitérôvel 
keveredtem Szadára. Feleségem
Bendel Judit festô-restaurátor
mûvész, aki nap mint nap a
Szépmûvészeti Múzeum régi
képtárában található kincsek
megmentésén fáradozik. 
8 éve élünk itt a Szôlôhegyen,
minden bizonnyal a falu egyik
legrégibb még álló épületében
(vert falú parasztház), amit meg-
próbálunk eredeti állapotában

megôrizni, és mégis komfortossá tenni. Hét éves fiunk itt járt
óvodába és most kezdte meg az általános iskola elsô osztá-
lyát. 
Végzettségem gépész üzemmérnök, szoftverüzemeltetô,
alapfokon beszélek angolul, 2004 óta MÚOSZ tag vagyok.
Hat éve kis családi vállalkozásunk szerzôdésben áll az ÁMK
Faluházával, ahol különbözô mûszaki teendôket látok el. Az
elmúlt években több sikeres pályázatot írtam és bonyolítot-
tam, így jött létre községünkben teleház (2 millió forint támo-
gatás), jutott az önkormányzat korszerû számítógépekhez

(2,7 millió forint) jött létre önkormányzati portál, lett a falu-
házban projektor, videokamera stb. (közel 5 millió forint).
Négy éve megkeresésemre a Dunaweb Kft. széles sávú
Internetet hozott a faluba, azóta a teleház ingyen kap hozzá-
férést, és lett gyors kapcsolata az iskolának és az önkormány-
zatnak. Létrehozása óta vezetem a Teleházat, és szerkesztem
az önkormányzati portált. (www.szada.hu) Évek óta részt 
veszek a Székely Mûteremház kiállításainak rendezésében.
Véleményem szerint gyorsan fejlôdô, városiasodó települé-
sünk önkormányzatának munkáját, hatékonyan tudnám segí-
teni mûszaki ismereteimmel, valamint a falu kulturális életé-
ben felhalmozott tapasztalataimmal.
A következô négy év általam legfontosabbnak tartott feladatai:
■ A II. Nemzeti Fejlesztési terv uniós pénzeszközeinek fel-

kutatása és pályázása
■ Lobbi tevékenység, hogy az M 0 elkerülô szakaszával 

(M0 – M3 autópályák közötti gödöllôi átkötés – M31 autó-
pálya) egy idôben épüljön meg Szada – Veresegyház 
elkerülô út

■ Az egyre bôvülô önkormányzati beruházásoknál az 
önkormányzat érdekeinek minél hatékonyabb képviselete
(pl.: mûszaki ellenôr alkalmazása)

■ Pontosabb tájékoztatás (Több hír, információ a 2111
Szadában, portálon, helyi kábeltelevízió adás létrehozása)

■ Megoldás keresése a – szerencsére egyre növekvô gyer-
meklétszám miatt – szûkké vált iskola problémáira

■ Meg kell próbálni az „új szadai lakók, betelepültek” bevo-
nását a falu közösségi életébe (fórum, civil ház)

■ Megoldást kell keresni megújult köztereink, parkjaink
tisztaságának, rendjének megôrzésére (kertész vagy vál-
lalkozó)

■ Pályázatok felkutatása melyekkel településünk sport éle-
tét, civil szervezeteit, polgár ôreit, nyugdíjasait juttathat-
juk több forráshoz

■ Szûkebb hazám – a Szôlôhegy lakóinak érdekképviselete

Támogatóimnak ezúton is köszönöm a bizalmat, és remélem
szavazataikkal is segítenek, hogy bizonyíthassam alkalmassá-
gom a feladatra. Bôvebb információk rólam és elképzeléseim-
rôl: http://zsolnaip.gportal.hu




